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‘    Protokoll Styremøte                                        
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

 

Møtenr.  2/2025 20.02.2025 Sted: Postterminalen kl 11:30 
Til stede; Per Lillemark – leder 

Marit Garberg – 
økonomiansvarlig 
Olav Grande – styremedlem 
Helen Fines – første vara 
Brit V Strand – konst andre vara  

Forfall: Tomm Ivar Vangen - ferie 
 

Andre til 
stede; 

 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frister 
1 Protokoll fra styremøte nr. 1.25 

 
Forslag til Vedtak: 
Godkjent og legges ut på nettsidene. 

 
 
 
Legges ut. 

     2   Oppdatering økonomi 
Marit informerte om epost fra PPF av 7.2.25 hvor de 
informerer om at de har sendt en epost til 676 medlemmer i 
forbindelse med en utfordring knyttet til overføring av trekk 
fra konto for de som har AvtaleGiro. Problemet er nå løst – 
men mottakerne anmodes om å sjekke at trekket har gått 
gjennom som planlagt. 
 
Etter runden med kontingent på nyåret er det fortsatt noen 
som ikke har betalt. Følger opp om det kan være noe med 
medlemmer med online.no-epostadresse.                           
 
Vedtak: Tas til etterretning 
 

 
 
 
 
 
 
Ingen oppfølging 
 
 
Følges opp etter årsmøtet. 

3 Forberedelse Avdelingens Årsmøte 2025 
Vi har tidligere vedtatt tid og sted for årsmøtet – og innkalt til 
årsmøte for driftsåret 2024 onsdag 5.mars 2025 kl 13:00. 
Sted; Steinkjer Kulturhus – Elvesalen. 
 
Status Aktuelle saker for formalisering:  

• Formell innkalling sendt ut på nett og på papir 
• Frist for saker som ønskes behandlet på årsmøtet er 

offentliggjort og satt til onsdag 12.februar 2025. 
Det er kommet inn ett forslag – fra Styret – hvor styret 
kommer til å legge fram forslag for årsmøtet om at det 
etableres et reiseutvalg/turkomite. 

• Forslag årsberetning, regnskap og budsjett lagt ut. 
• Forslag til Arbeidsplan for 2025 lagt ut. 
• Valgkomite er allerede i arbeid. 
• Styret må underskrive årsberetning og regnskap. 

 
 
 
 
 

 
Avtale med Kulturkvartalet 
inngått og følges opp. 
 
 
 
 
Sendt ut 16.1.25 
 
Lagt ut fortløpende 
 
Lagt ut 
Styret lager en 
dokumentasjon til 
årsmøtet om forslaget. 
Legges ut på nettsiden 
som innkomne forslag. 
 
Dokumenter gjennomgått. 
Sende ut SMS med 
påminnelse om påmelding 
til årsmøtet i dag 20.2.25 
 
 



 
 

4 Andre saker årsmøtet 
Vi har avtale om å ta en runde med Kulturhuset uka før møtet. 
Diskutere og sette opp tidsskjema for dagen 

- Styremøte – årsmøtet – gjester - underholdning – 
middag 

- Styret har laget en tentativ tidsplan 
 

 
 
 
 

5 Oppfølging medlemsverving 
Om responsen etter Rørvik 
Medlemsutvikling «generelt» - mange nye medlemmer på 
nyåret – så trenden fortsetter. 
Etter julemøtet på Rørvik kom det opp mange navn som burde 
sjekkes opp. Dette er gjennomført – og Nord har fått flere nye 
medlemmer        
Styret ble enig om at vi inviterer oss til kaffetreffene etter 
årsmøtet hvor vi følger opp arbeidsmetodikken vedr 
medlemsverving. 
 
 
 

 
 
 
 
 
Styret følger opp andre 
kjente nye pensjonister før 
de «treffer» gostolen        

6 Oppdatering vs inntektsbringende tiltak 
Styret gikk gjennom mottatt informasjon og dokumentasjon i 
tilknytning til ny bingoarrangør på Innherred 
 

 
 
 
Info til etterretning 

7 Eventuelt 
 
Helen hadde med seg et forslag til uttalelse til årsmøtet fra 
Karin Talmo ang forslagene fra Postutredningen. Forslaget 
kom inn til styret etter fristen for forslag til årsmøtet. 
Leder har sendt sms til Karin hvor vi takker for forslaget – og at 
Landsstyret har utarbeidet en uttalelse som dekker alle 
punktene i Karins forslag.  

 

 

 


